
 

 

 

Folketingets Sundhedsudvalg har den 2. august 2022 stillet følgende spørgsmål nr. 

948 (Alm. del) til sundhedsministeren, som hermed besvares foreløbigt.  Spørgsmålet 

er stillet efter ønske fra Kirsten Normann Andersen (SF). 

 

Spørgsmål nr. 948:  

”Kan ministeren oplyse, om der siden 1. januar 2019 er sket en stigning af visitation 

til kommunale aflastningspladser i medfør af serviceloven sammenlignet med henvis-

ning til kommunale akutpladser i medfør af sundhedsloven?” 

 

Svar: 

Det er ikke muligt at besvare spørgsmålet inden for fristen, da der skal indhentes bi-

drag fra KL. Jeg forventer at kunne besvare spørgsmålet endeligt medio oktober 

2022. 

 

Med venlig hilsen 
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